
Eslövs IF har idag inventarier värda ca 250 000 kr och likvida medel på ca 770 000 kr. 
Med våra stabila och förutsägbara utgifter bör en större del av kapitalet bör användas för 
föreningens tillväxt och medlemmarnas nytta, samtidigt som vi har en  

För att utveckla föreningen föreslår jag en femårig budgetvision där vi initialt satsar mer 
på attraktionsinsatser och verksamhetsutveckling, särskilt inom friidrott, för att växa 
och stärka gemenskapen. Ett nåbart mål är att nå 200 medlemmar inom fem år genom 
att skapa en mer aktiv och engagerande förening. 

Bland intäkterna kommer en merpart från försäljning, där vi tidigare haft en vinst på 241 
000 kr år 2023 och 167 000 kr år 2024. Försäljningsansvarig har dock flaggat för att 
Bingoförsäljningen – som är vår största inkomstkälla – har minskat. Budgetförslaget 
räknar därför konservativt med 120 000 kr per år fram till 2030. Medlemsintäkter och 
aktivitetsstöd förväntas däremot dubbleras från dagens 44 000 kr till 88 000 kr år 2030 i 
takt med att föreningen växer. 

Föreslagna förändringar och investeringar: 

 Attraktionsinsatser: 60 000 kr år 2025, minskande med 10 000 kr per år för att 
successivt balansera de årliga intäkterna och utgifterna 2031. 

 Subventionerade föreningsaktivteter och tävlingsavgifter: En fortsatt stark 
subventionering för uppmuntra till erfarenheter utanför Eslöv och för att bygga 
laganda. Om intäkterna inte ökar kan subventioneringen behöva långsamt 
minska under några år. 

 Engångskostnader: 60 000 kr år 2025, därefter minskande med 10 000 kr per 
år. Detta kan ses som en buƯert för inköp som behöver göras till klubben. 

 Hyra och försäkringar: Uppräknas med 5 % per år för att matcha 
inflationsökningar. 

Under denna period kommer föreningens årliga resultat att gradvis närma sig balans. 
Vid ingången av 2031 beräknas vi ha ca 266 000 kr i likvida medel och inventarier 
värda 300 000 kr, vilket jag anser är en mer än tillräcklig buƯert då våra inventarier till 
stor del är försäkrade. Vi kommer då också kunna ha en balanserad budget så som den 
sista kolumnen i den bifogade tabellen. 

Förslag till beslut: 

Jag yrkar att årsmötet beslutar: 

1. Att anta den föreslagna femåriga budgetvisionen som ett riktmärke för 
föreningens ekonomiska planering fram till 2030. 

2. Att fastställa budgetförslaget för 2025-2026 som föreningens budgetplan. 

 



För det fall årsmötet beslutar om ett frånskiljande av friidrotten från föreningen antar 
min motion istället nedan lydelse: 

Eslövs IF har en stabil och förutsägbar ekonomi och en stor del av kapitalet bör 
användas för föreningens tillväxt och medlemmarnas nytta.  

Förslag till beslut: 

Jag yrkar att årsmötet beslutar: 

1. Att fastställa budgetförslaget för 2025-2026 nedan som föreningens 
budgetplan. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 I diagram
m

et nedan kan ni se att intäkterna varit stora i förhållande till utgifterna sedan föreningen 
grundades. Jag m

enar att detta kan vara en bidragande faktor till varför inte föreningen växt innan O
C

R
-

delen anslöt sig. D
e blåa staplarna representerar likvida m

edel, och de orangea staplarna representerar 
värdet på våra inventarier. D

e gröna staplarna viasar årets resultat och hur resultatet planar ut 2031. 



 

 

 


